
 

 

 

 

 

                REPUBLIKA HRVATSKA 

      KOPRIVNIČKO-KRIŽEVAČKA 

                ŽUPANIJA 

 

 OPĆINA KALNIK 

    Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/24-01/03 

URBROJ: 2137-23-03-24-2 

Kalnik, 17. prosinca 2024. 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Kalnik održane 17. prosinca 2024. godine (utorak) s 

početkom u 18:20 sati u prostoru Doma hrvatskih branitelja u Kalniku, Trg Stjepana Radića 5, Kalnik.  

 

Sjednica je sazvana pisanim pozivom od 9. prosinca 2024. godine, KLASA: 024-02/24-01/03, URBROJ: 

2137-23-03-24-1, sukladno članku 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kalnik („Službeni glasnik 

Koprivničko-križevačke županije“, broj 5/13, 16/14, 4/18, i 5/21).  

 

Sjednicu otvara i vodi predsjednica Općinskog vijeća Općine Kalnik Olinka Gjigaš. 

 

Predsjednica Olinka Gjigaš konstatira da sjednici prisustvuje 6 (šest) članova od ukupno 9 (devet) članova 

Općinskog vijeća Općine Kalnik te da postoji kvorum, potrebna većina članova Općinskog vijeća radi 

donošenja pravovaljanih odluka. 

 

PRISUTNI članovi Općinskog vijeća: Olinka Gjigaš, Mateja Jež Rogelj, Tihomir Radiček, Matija Kovačić, 

Kristina Črček, Mario Filipašić. 

 

ODSUTNI članovi Općinskog vijeća (opravdali odsutnost): Darko Navoj, Ivan Car, Saša Višak.   

 

OSTALI prisutni: Mladen Kešer – općinski načelnik Općine Kalnik, Ana Dejanović – stručni suradnik za 

opće i društvene poslove Jedinstvenog upravnog odjela, Marija Pugar – viši stručni suradnik za proračun i 

financije Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Prelazi se na razmatranje i usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Kalnik održane 

dana 4. srpnja 2024. godine.  

Predsjednica Olinka Gjigaš ukazuje na netočan navod u zapisniku, u točki 25. „Aktualna pitanja i prijedlozi“ 

gdje je uvedeno da se zgrada veterinarske ambulante u Kalniku planira kupiti novcem prihodovanim od 

prodaje nekretnina u Šopronu i Obreži Kalničkom, a da se ne sjeća da je tako bilo rečeno na samo sjednici.  

Nema daljnje rasprave i prelazi se na glasanje. 

Predsjednica Olinka Gjigaš daje na usvajanje zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća te nakon glasanja 

konstatira da je zapisnik sa 6 glasova ZA (jednoglasno) usvojen. 

 

Prelazi se na razmatranje i usvajanje predloženog dnevnog reda.  

Predsjednica Olinka Gjigaš konstatira da se točka 22. predloženog dnevnog reda „Donošenje Plana razvoja 

sustava civilne zaštite na području Općine Kalnik za 2025. godinu s trogodišnjim financijskim učincima 

briše s dnevnog reda jer akt nije pripremljen, tako točka 23. dnevnog reda postaje točka 22. te se utvrđuje 

konačni prijedlog dnevnog reda:  

 

DNEVNI RED: 

1. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Kalnik za 2024. godinu;  

2. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kalnik u 2025. 

godini; 

3. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kalnik u 2025. godini; 



 

 

4. Donošenje Programa prostornog uređenja i unapređenja stanovanja na području Općine Kalnik u 

2025. godini; 

5. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Kalnik u 2025. godini; 

6. Donošenje Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju na području Općine 

Kalnik u 2025. godini; 

7. Donošenje Programa javnih potreba u osnovnom školstvu na području Općine Kalnik u 2025. 

godini; 

8. Donošenje Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Kalnik u 2025. godini; 

9. Donošenje Programa javnih potreba u sportu na području Općine Kalnik u 2025. godini; 

10. Donošenje Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti na području Općine Kalnik u 

2025. godini; 

11. Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - 

Stanice Koprivnica za 2025. godinu;  

12. Donošenje Programa o namjenskom korištenju sredstava naknade iz postupka ozakonjenja 

nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine Kalnik u 2025. godini; 

13. Donošenje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Kalnik u 2025. 

godini;  

14. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Općine Kalnik u 2025. godini;  

15. Donošenje Programa korištenja sredstava od promjene namjene poljoprivrednim zemljištem na 

području Općine Kalnik u 2025. godini; 

16. Donošenje Proračuna Općine Kalnik za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu; 

17. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Kalnik za 2025. godinu; 

18. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka 

i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Kalnik za 2025. godinu; 

19. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti u svrhu izgradnje crpne 

stanice “Planinarski dom Kalnik“ u korist trgovačkog društva Vodne usluge d.o.o.; 

20. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Kalnik za 2024. godinu; 

21. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kalnik za 2024. godinu s 

trogodišnjim financijskim učincima; 

22. Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Kalnik za razdoblje od 

2024. do 2027. godine;  

23. Aktualna pitanja i prijedlozi. 

 

Predsjednica Olinka Gjigaš daje predloženi dnevni red 20. sjednice na glasanje te konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) dnevni red usvojen. Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 

 

Točka 1. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da su ukupno ostvareni prihodi i primici Općine Kalnik i proračunskog 

korisnika u razdoblju od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine ostvareni u iznosu 305.805,73 eura, a što se 

odnosi na prihode od poslovanja: prihodi od poreza 121.147,04 eura, prihodi od pomoći i potpora 

144.998,27 eura, prihodi od imovine 18.551,16 eura, prihodi od upravnih i administrativnih pristojbi 

10.468,50 eura, kazne, upravne mjere i ostali prihodi 10.640,76 eura. Ukupno ostvareni rashodi i izdaci u 

promatranom razdoblju iznose 322.728,12 eura, odnose se na rashode poslovanja, a njihovo ostvarenje u 

odnosu na godišnji plan za 2024. godinu iznosi 12,33%: rashodi za zaposlene 31.049,50 eura, materijalni 

rashodi 214.212,08 eura, financijski rashodi 651,99 eura, pomoći unutar opće države 58.844,26 eura, 

naknade građanima i kućanstvima na temelju osiguranja i druge naknade 8.234,72 eura, ostali rashodi 

9.735,57 eura. Rashoda za nabavu nefinancijske imovine i rashoda za financijsku imovinu u izvještajnom 

razdoblju nije bilo. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ ukazuje na određene greške u tekstu izvještaja, u izvještaju piše jedno, 

u obrazloženju drugo, negdje je ostala valuta u kunama, moli računovodstvo da prije javne objave akta isto 

uskladi i provjeri. Ukazuje na grešku i moli ispravak podataka u svezi materijalnih rashoda za zaposlene, 

jer prema pregledu periodičnih financijskih izvješća općine, izvršenje u devetomjesečnom financijskom 

izvještaju je manje od izvršenja u šestomjesečnom razdoblju koje je iskazano u ovom polugodišnjem 

izvještaju.  

Traje kratka rasprava. 



 

 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen  

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

o izvršenju Proračuna Općine Kalnik za 2024. godinu 

 

Točka 2. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da program obuhvaća aktivnosti održavanja komunalnih objekata i 

infrastrukture te održavanje javnih površina, a uključuje godišnje održavanje nerazvrstanih cesta, građevina 

javne odvodnje oborinskih voda, javnih zelenih površina i javne rasvjete, groblja, održavanje čistoće javnih 

površina, deratizaciju i dezinsekciju, veterinarske usluge i održavanje građevina i uređaja javne namjene. U 

okviru ovog programa u 2025. godini planirana su sredstva u iznosu od 145.680,00 eura.  

Traje kratka rasprava. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen                                                             

PROGRAM  

održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 3. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da program obuhvaća modernizaciju nerazvrstanih cesta u iznosu od 

153.300,00 eura, uređenje šumskih puteva u iznosu od 300.000,00 eura, modernizaciju nogostupa u centru 

Kalnika u iznosu od 80.000,00 eura, uređenje postojećeg parkirališta i sanitarnog čvora ispod Starog grada 

Veliki Kalnik u iznosu od 13.500,00 eura, uređenje javnih zelenih površina – izgradnju dječjeg igrališta 

pokraj Doma hrvatskih branitelja na Kalniku u iznosu od 43.000,00 eura, oprema za javne površine u iznosu 

od 4.000,00 eura, izgradnja tržnice Kalnik u iznosu 113.500,00 eura. U okviru ovog programa u 2025. godini 

planirana sredstva financiranja iznose 707.300,00 eura. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ smatra da su neke stavke u programu nelogične i da su iznosi 

prenapuhani, program se u globalu ponavlja, a nema realizacije planiranog. 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER navodi da će se radnje na nerazvrstanim cestama odvijati i 

dalje, dok se riješe imovinsko pravni odnosi. 

Traje kratka rasprava. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 4. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i daje riječ predlagatelju.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da su u okviru ovog programa planirana sredstva u iznosu 745.100,00 eura, a 

što se odnosi na uređenje kuhinje u građevini Dom hrvatskih branitelja Kalnik, investiranje u postojeće 

domove i ostale objekte u vlasništvu općine, tekuće održavanje društvenih domova i ostalih objekata (struja, 

voda, smeće i  ostali materijal za tekuće održavanje), energetsku obnovu i uređenje Doma hrvatskih 

branitelja i Doma Gornje Borje, sufinanciranje izgradnje magistralnog cjevovoda i proširenje lokalne 

vodovodne mreže, rješavanje imovinskog stanja i ostali troškovi uz upravljanje imovinom, sanaciju divljih 

odlagališta i ostali troškovi vezani za gospodarenje otpadom, izradu izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Općine Kalnik i ostalo.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara raspravu i navodi da je program identičan programu iz 

prethodne godine.  

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER predlaže da se sazove tematska sjednica u svezi pokretanja 

postupka izmjena i dopuna prostornog plana i da se pregledaju pristigli zahtjevi građana. Predstoji 

provođenje nabave za opremanje kuhinje u Spomen domu, izgradnja nogostupa u Kalniku je ugovorena, 

precrpna stanica Planinarac se do veljače planira izgraditi, treba riješiti sanaciju otpada i zaštitu okoliša 

posebice divlja odlagališta otpada. 

Traje kratka rasprava. 

 

 



 

 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

prostornog uređenja i unapređenja stanovanja na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 5.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da su programom planirana sredstva u iznosu 147.000,00 eura, za kulturnu i 

sakralnu baštinu (Stari grad Veliki Kalnik, adaptacija i održavanje sakralnih objekata, arheološki muzej, 

Biblijski vrt mira), poticanje kulturno-umjetničkog amaterizma i manifestacija te za programske aktivnosti 

i materijalne troškove turističkog ureda. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara raspravu i navodi da joj nisu jasna povećanja stavki za 

održavanje sakralnih objekata s obzirom da općina više nema dozvolu biskupije za provođenje radnji. 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠR navodi da je u crkvama primarno potrebno riješiti konzervaciju 

fresaka, podno grijanje u Kalniku. Obrazlaže plan otvaranja turističke zajednice područja u suradnji s 

nekoliko susjednih općina, kako bi se moglo ozbiljno djelovati i povući financijska sredstva u korist napretka 

turističke djelatnosti u sladu s blagodatima koje područja nude. U planu je sastavljanje zavičajne zbirke.  

Traje kratka rasprava. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

javnih potreba u kulturi na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 6. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da se za provođenje javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 

programu osiguravaju sredstva u iznosu 379.250,00 eura, za dogradnju i rekonstrukciju dječjeg vrtića u 

iznosu 162.400,00 eura te za redovni rad dječjeg vrtića (materijalne troškove) u iznosu 216.850,00 eura 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara raspravu i pita da li je gotova projektna dokumentacija za 

dogradnju i rekonstrukciju dječjeg vrtića. 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER odgovara da nije, ali je projekt dogradnje i rekonstrukcije 

dječjeg vrtića za dvije odgojne skupine u postupku ishođenja posebnih uvjeta gradnje. Planira se iskoristiti 

krovište objekta, ugradnja lifta uz stepenice, bez kuhinje jer je plan da će se hrana pripremati u novoj kuhinji 

u Spomen domu nakon rekonstrukcije i opremanja. 

Traje kratka rasprava. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 7. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da će se javne potrebe iz programa ostvarivati pri Osnovnoj školi Kalnik i 

Osnovnoj školi Sidonije Rubido Erdödy Gornja Rijeka, za što se osiguravaju sredstva u svoti 14.800,00 

eura, a raspoređuju se za radne bilježnice za učenike Osnovne škole Kalnik i Osnovne škole Sidonije Rubido 

Erdödy Gornja Rijeka, s prebivalištem na području Općine Kalnik, nagrade učenicima za postignute 

rezultate na natjecanjima, sufinanciranje susreta, smotri, natjecanja i ostalih događanja, sufinanciranje 

programa povodom obilježavanja blagdana Svetog Nikole i financiranje društvenih programa Osnovne 

škole Kalnik.   

Traje kratka rasprava općinskog načelnika Mladena Kešera i vijećnice Mateje Jež Rogelj u svezi nekadašnje 

kupnje udžbenika preko općine, a sada iste nabavlja ministarstvo svake godine i kome se time pogoduje, te 

u svezi pitanja financiranja nabave dodatnih radnih materijala, sa zaključkom da je to veliki izdatak i da je 

potrebno nastaviti sa financiranjem kako bi se pomoglo roditeljima.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

javnih potreba u osnovnom školstvu na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 



 

 

Točka 8. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da se za javne potrebe ovog plana osiguravaju sredstva u iznosu 16.000,00 

eura, a raspoređuju za podmirenje troškova stanovanja i za druge pomoći socijalno ugroženim kućanstvima 

i samcima, pomoć za novorođenčad, sufinanciranjem rada GDCK Križevci, sufinanciranjem troškova rada 

gerontodomaćice i dežurstvo Ljekarne Križevci.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara raspravu i pita koliko je isplaćeno naknada za novorođenče 

ove godine, na što MARIJA PUGAR odgovara osam naknada. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PLAN 

javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 9.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da se za javne potrebe u sportu planiraju sredstva u iznosu 157.000,00 eura, a 

što se odnosi na provođenje sportskih aktivnosti djece i mladeži, provođenje sportskih aktivnosti 

rekreativaca, funkcioniranje djelatnosti sportskih udruga, rashodi planiranja, izgradnje, održavanja i 

korištenja sportskih objekata, organiziranje tradicionalnih i prigodnih sportskih priredbi.    

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER se nadovezuje da se mora početi izgradnja nogometnog 

igrališta na Kamenici te ističe to kao veliku važnost i vrlo ozbiljan projekt. 

Traje kratka rasprava. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

javnih potreba u sportu na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 10.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da se programom planiraju sredstva u iznosu 15.800,00, za financiranje 

redovne djelatnosti i materijalne troškove Vatrogasne zajednice te financiranje materijalnih troškova i izradu 

planskih dokumenata iz područja civilne zaštite. 

Traje kratka rasprava u svezi rada VZO Kalnik i neredovitog podnošenja izvještaja prema Općini Kalnik.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 11. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da se programom osiguravaju sredstva u iznosu od 8.000,00 eura, što se odnosi 

na financiranje aktivnosti HGSS – Stanica Koprivnica na području Općine Kalnik. 

Traje kratka rasprava u svezi plana izgradnje HGSS centra na Kalniku, jer u prošloj godini nije realiziran. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Koprivnica  

za 2025. godinu 

 

Točka 12. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da se programom određuje namjensko korištenje sredstava za poboljšanje 

infrastrukturno nedovoljno opremljenih i neopremljenih dijelova na području Općine Kalnik. Sredstva 

naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada planirana su u iznosu od 585,00 eura te se 

planiraju utrošiti za poboljšanje infrastrukturno nedovoljno opremljenih naselja na području Općine Kalnik 

i to za modernizaciju nerazvrstanih cesta.  

Nema rasprave.   



 

 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

o namjenskom korištenju sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada 

na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 13. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da se programom određuje sufinanciranje izgradnje komunalne infrastrukture 

u skladu s Programom građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kalnik u 2025. godini, što se 

odnosi na modernizaciju nerazvrstanih cesta u iznosu od 100,00 eura. 

Nema rasprave. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 14. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da se ovim programom utvrđuje raspored prihoda prema namjeni rashoda 

planiranim u proračunu, ukupni prihodi od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području Općine Kalnik iznose 33,15 eura i odnose se na prihod od zakupa poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske, a raspoređuju se na rashode sređivanja imovinsko pravnih 

odnosa i zemljišnih knjiga zemljišta, te za održavanje nerazvrstanih cesta na području Općine Kalnik.                                        

Nema rasprave. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske 

na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 15.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da se ovim programom utvrđuje namjensko trošenje sredstava ostvarenih od 

naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Kalnik u 2025. godini, koja 

su prihod proračuna jedinica lokalne samouprave u iznosu od 30% od ukupnih prihoda od promjene namjene 

poljoprivrednog zemljišta na području Općine Kalnik te da očekivani prihod od naknade za promjenu 

namjene za poljoprivredno zemljište na području Općine Kalnik u 2025. godinu iznosi 21,99 eura, a 

rasporedit će se u svrhu povećavanja vrijednosti poljoprivrednog zemljišta, odnosno na rashode za 

modernizaciju nerazvrstanih cesta na području Općine Kalnik. 

Nema rasprave. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesen 

PROGRAM 

korištenja sredstava od promjene namjene poljoprivrednim zemljištem  

na području Općine Kalnik u 2025. godini 

 

Točka 16.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR ukratko obrazlaže da su prihodi planirani u iznosu od 2.931.550,00 eura, dok projicirani 

prihodi u 2026. godini i 2027. godini iznose 2.022.818,00 eura, odnosno 1.701.018,00 eura. Prema općem 

dijelu proračuna, u kojem su rashodi proračuna prikazani po ekonomskoj klasifikaciji, struktura rashoda za 

2025. godinu je sljedeća: rashodi poslovanja s planom od 1.145.850,00 eura, rashodi za nabavu 

nefinancijske imovine 1.485.700,00  eura, izdaci za otplatu primljenih kredita u iznosu od 300.000,00 eura. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ ukazuje na pogrešne navode u samom aktu proračuna i moli da se to 

izmijeni i popravi prije javne objave, potreban je dodatan oprez kod pisanja brojki, zbog točnosti i 

ispravnosti podataka. 



 

 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER zahvaljuje predsjednici na upozorenju i ukazanim greškama u 

financijama, planira ozbiljnije ostvarivanje prihoda i doprinosa u nadolazećem periodu. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ postavlja pitanje u svezi otplate kratkoročnog revolving kredita, na 

što OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER odgovara da je kredit isplaćen po zahtjevima u iznosu cca 

100.000,00 eura što će se banci uskoro i vratiti, kada sva sredstva odobrena za ostvarivanje projekata budu 

doznačena iz državnog proračuna, a rok povrata kredita je godinu dana od realizacije pojedinog zahtjeva. 

Traje kratka rasprava o uvođenju poreza na nekretnine i kako će to utjecati na razrez komunalne naknade, 

jer još nije poznato na koji način će se uvesti porez na nekretnine, tko će ga provoditi i na koji način te kako 

će utjecati na obveznike i proračun općine u globalu.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

PRORAČUN 

Općine Kalnik za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu 

 

Točka 17.  

 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

MARIJA PUGAR obrazlaže da se ovom odlukom uređuje struktura prihoda i primitaka te rashoda i izdataka 

Proračuna Općine Kalnik za 2025. godinu, njegovo izvršavanje, upravljanje rashodima i izdacima te 

prihodima i primicima, upravljanje dugom, financijskom i nefinancijskom imovinom, prava i obveze 

korisnika proračunskih sredstava pojedine ovlasti općinskog načelnika Općine Kalnik u izvršavanju 

Proračuna te druga pitanja. 

Nema rasprave. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesena 

ODLUKA  

o izvršavanju Proračuna Općine Kalnik za 2025. godinu 

 

Točka 18.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

MARIJA PUGAR obrazlaže da se ovom odlukom određuje način raspoređivanja sredstava iz Proračuna 

Općine Kalnik za 2025. godinu za redovito godišnje financiranje rada političkih stranaka i članova izabranih 

s liste grupe birača, zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Kalnik u razdoblju od 1. siječnja 2025. godine 

do stupanja na snagu Odluke Vlade Republike Hrvatske o raspisivanju izbora za članove predstavničkih 

tijela jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave.  

Traje kratka rasprava o načinu raspodjele sredstava po članovima Općinskog vijeća. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesena 

ODLUKA 

o raspoređivanju sredstava  za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Kalnik za 2025. godinu 

 

 

Točka 19. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

Nema rasprave. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 

glasova ZA (jednoglasno) donesen 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti u svrhu izgradnje crpne stanice “Planinarski 

dom Kalnik“ u korist trgovačkog društva Vodne usluge d.o.o. 

 

Točka 20. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje. 

ANA DEJANOVIĆ navodi da se obrazloženje koje iznosi odnosi na točku 20., 21. i 22. dnevnog reda. 

Obrazlaže da je zakonski definirano da predstavničko tijelo na prijedlog izvršnog tijela u postupku 

donošenja proračuna razmatra i usvaja godišnju analizu stanja i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite 

s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj sustava koje se 



 

 

razmatraju i usvajaju svake četiri godine. U rujnu i listopadu ove godine u općini je izvršen inspekcijski 

nadzor sustava civilne zaštite od strane Službe civilne zaštite Koprivnica te je naloženo donošenje analize 

stanja sustava civilne zaštite za 2024. godinu, plana razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu, jer nije 

donesen prošle godine, te nove smjernice za četverogodišnje razdoblje, kako bi se zadovoljilo mjere 

naložene rješenjem inspekcijskog nadzora. Ostale mjere naložene nadzorom će se odraditi tijekom 2025. 

godine. Problem kod imenovanja sudionika sastavnica civilne zaštite predstavlja mali broj stanovnika i volja 

mještana da se uključe u sustav civilne zaštite. Što se tiče ove analize, nemoguće je dati pregled vezano za 

djelovanje i poslovanje VZO Kalnik odnosno DVD-a Kalnik, ne daju godišnja izvješća unatrag nekoliko 

godina, općina nije upućena u stanje opreme ni drugog. 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER ukazuje na važnost organizacije zaštite i mjera opreza u 

lokalnoj zajednici  kao i općenitu u društvu, razinu sigurnosti treba postaviti na visoku ljestvicu. Navodi da 

će Služba civilne zaštite Koprivnica u dogovoru s ostalim sastavnicama sustava civilne zaštite održati u 

veljači iduće godine zajedničku vježbu, između ostalog i na području Općine Kalnik i potrebno je imati 

aktivne i ažurne službe. 

Nakon kratke rasprave, PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ zatvara raspravu i daje prijedlog na glasanje. 

Konstatira da je sa 6 glasova ZA (jednoglasno) donesena 

ANALIZA 

stanja sustava civilne zaštite na području Općine Kalnik za 2024. godinu 

 

Točka 21.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

ANA DEJANOVIĆ obrazlaže da je u dijelu planskih aktivnosti u sustavu civilne zaštite za 2024. bilo 

neophodno izraditi dokumente iz područja civilne zaštite kojima se definiraju mjere smanjenja rizika od 

katastrofa i utvrđivanje procjena rizika, planiranja, pripravnost za reagiranje te provedba mjera civilne 

zaštite, što je naloženo i prije spomenutim inspekcijskim nadzorom, a to je donošenje Odluke o određivanju 

pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite, Odluke o osnivanju Stožera civilne zaštite, Odluke o 

imenovanju povjerenika civilne zaštite i njihovih zamjenika, Odluke o imenovanju koordinatora na lokaciji, 

Elaborata za vježbu civilne zaštite, Plana vježbi civilne zaštite za 2025. godinu, Analizu stanja sustava 

civilne zaštite za 2024. godinu te Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2025. godinu.  

Nema rasprave.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da je sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesen 

PLAN 

sustava civilne zaštite na području Općine Kalnik za 2024. godinu  

s trogodišnjim financijskim učincima 

 

Točka 22.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku i moli predlagača za obrazloženje.  

ANA DEJANOVIĆ obrazlaže da je Općina Kalnik obvezna organizirati poslove iz svog samoupravnog 

djelokruga koji se odnose na planiranje, razvoj, učinkovito funkcioniranje i financiranje sustava civilne 

zaštite. Zakonom je propisano da predstavničko tijelo na prijedlog izvršnog tijela jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave u postupku donošenja proračuna između ostalog usvaja smjernice za organizaciju 

i razvoj sustava civilne zaštite koje se razmatraju i usvajaju svake četiri godine. Smjernice za organizaciju i 

razvoj sustava civilne zaštite Općine Kalnik izrađuju se na temelju godišnje analize stanja sustava civilne 

zaštite. Smjernicama se na temelju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Kalnik, utvrđuju prioritetne 

preventivne mjere, dinamika i način njihovog provođenja kao i javne politike upravljanja rizicima, tj. 

smanjivanja ranjivosti kategorija društvenih vrijednosti (život i zdravlje ljudi, gospodarstvo te društvena 

stabilnost i politika) koje su na području Općine Kalnik izložene utjecajima prijetnji s nositeljima njihovog 

provođenja. 

Nema rasprave.  

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ daje prijedlog na glasanje. Konstatira da su sa 6 glasova ZA 

(jednoglasno) donesene 

SMJERNICE 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Kalnik  

za razdoblje od 2024. do 2027. godine 

 

 

 



 

 

Točka 23. 

PREDSJEDNICA OLINKA GJIGAŠ otvara točku „Aktualna pitanja i prijedlozi“ i postavlja pitanje u svezi 

plana uvođenja 5G infrastrukture te smatra da treba pokrenuti inicijativu za brži internet i bolju mrežu na 

našem području. 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER odgovara da je 5G infrastruktura zastarjela, kaže da bi svaka 

kuća morala imati svoj internet, min. 1GB svako kućanstvo, kako bi se sve pospješila i razvijala mreža. 

Smatra da mrežni operateri i ostali upravljaju s nama kao društvom i da oni svjesno usporavaju internet, da 

HT svjetlovodni internet tj. optiku ne želi dovesti na Kalnik, cilj je osigurati pristup bežično jer će tako biti 

sigurnije, kvalitetnije, brže i za današnje društvo funkcionalnije. 

MATEJA JEŽ ROGELJ smatra da je digitalizacija od velike važnosti i sve se više implementira u društvo, 

možda EU priprema sredstva i neke natječaje na koje bi se mogli aplicirati projektnim prijedlozima npr. 

pametna sela. 

OPĆINSKI NAČELNIK MLADEN KEŠER odgovara da općina raspolaže s premalim prohodima stoga ne 

može preuzeti na sebe velike telekomunikacijske projekte. 

 

 

Kako je dnevni red bio iscrpljen, predsjednica Olinka Gjigaš zaključuje 20. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Kalnik u 20:21 sati. 

 

Cijeli tijek sjednice snimljen je tonskim zapisom koji se prilaže zapisniku. 

 

Sastavni dio zapisnika su doneseni akti. 

 

 

ZAPISNIČAR:          PREDSJEDNICA: 

Ana Dejanović                                 Olinka Gjigaš 

 


